
PROTOKÓŁ NR XXVIII/2009 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 marca  2009 roku 
 
 
 
 
XXVIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 marca 2009 roku o godzinie  
18.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Zaproponował wykreślenie z przesłanego porządku obrad w punkcie 10 podpunktu b) – podjęcie 
uchwały w sprawie : wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wekslowych, oraz rozszerzenie 
porządku obrad w punkcie 10 o podpunkt b) – podjęcie uchwały w sprawie : ustalenia regulaminu 
określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków wchodzących       
w skład wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szko łach prowadzonych przez Gminę Kobylin 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła zaproponowane zmiany.  
 
Po uwzględnieniu zaproponowanych zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej. 
6. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2008 roku. 
7. Stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2008 roku. 
8. Informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji międzygminnych, których 

członkiem jest Gmina Kobylin. 
9. Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami Miasta i Gminy Kobylin za lata 2007            

i 2008. 
10. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie :  zmiany Uchwały Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia           
30 czerwca 20004 roku w sprawie przyjęcia Programu ochrony środowiska wraz z Planem 
gospodarki odpadami Miasta i Gminy Kobylin, 

b) w sprawie : ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków wchodzących w skład wynagrodzenia nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobylin, 

c) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 
d) w sprawie : zmiany  Uchwały  Nr XXII/127/2000  Rady  Miasta  i  Gminy w Kobylinie       

z dnia  30 października 2000 roku  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  oraz  należności 
z tytułu  zwrotu  kosztów  podróży dla radnych.  
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11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie. 
 
 
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
Na sesję przybył radny Artur Jarus. 
BURMISTRZ zauważył, że jest mu bardzo miło podsumować rozgrywki gminnej ligi Ludowych 
Zespołów Sportowych w tenisie stołowym. W rozgrywkach brało udział 6 drużyn, które osiągnęły 
następujące wyniki : 

- I miejsce LZS w Zalesiu Małym, 17 pkt. 
- II miejsce LZS Łagiewniki I, 16 pkt. 
- III miejsce LZS Łagiewniki II, 13 pkt. 
- IV miejsce LZS Kuklinów, 7 pkt. 
- V miejsce LZS Wyganów, 5 pkt. 
- VI miejsce LZS Smolice, 1 pkt. 

Wszystkim zawodnikom pogratulował osiągniętych wyników, podziękował za sportową walkę. 
Podziękował też kierownikom za dopilnowanie ram organizacyjnych rozgrywek Podziękował 
wszystkim, którzy brali udział w rozgrywkach.  
Następnie razem z Przewodniczącym Rady wręczył przedstawicielom LZS puchary i okazjonalne 
dyplomy.  
W. STYBURSKI zwrócił uwagę, że w Kuklinowie działa Koło Emerytów i Rencistów i Zarząd Koła 
skierował wniosek do Burmistrza w sprawie przyznania części etatu czy też innego wsparcia. Chodzi   
o to, by tak jak w przypadku Łagiewniczanek, ktoś zajął się szkoleniem chóru. Zapytał, czy istnieje 
taka możliwość.  
T. DŻYGAŁA stwierdził, że wiosną jest coraz więcej dziur na drogach. Poza tym w Zalesiu Wielkim 
od dwóch lat czekają na remont przepustu na drodze powiatowej. W ubiegłym roku zbierano pobocza, 
ale zadania nie dokończono. Zwrócił się w tej sprawie do Stanisława Klarczyka, radnego 
powiatowego.      
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 
 
Ad 5 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej, 
stanowiąca załącznik nr 4 do niniejszego protokółu, była omawiana na posiedzeniach komisji. 
Przedstawiała ją Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Zapytał, czy są 
pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii komisji. 
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R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 6 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że stan bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie w 2008 
roku, stanowiący załącznik nr 5 do niniejszego protokółu, był omawiany na posiedzeniach komisji. 
Informacje na ten temat przedstawiał Kierownik Posterunku Policji w Kobylinie. Zapytał, czy są 
pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie 
opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 7 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że stan bezpieczeństwa pożarowego na terenie gminy w 2008 roku, 
stanowiący załącznik nr 6 do niniejszego protokółu, był omawiany na posiedzeniach komisji. 
Informacje na ten temat przedstawiał Komendant Miejsko – Gminny Związku OSP, którego nie było 
na jednej komisji, ale jest dziś na sesji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 8 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że informacja o działalności związków, stowarzyszeń i organizacji 
międzygminnych których członkiem jest Gmina Kobylin, stanowiąca załącznik nr 7 do niniejszego 
protokółu, była omawiana przez Burmistrza na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
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Ad 9 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami Miasta i Gminy 
Kobylin za lata 2007 i 2008, stanowiące załącznik nr 8 do niniejszego protokółu, było omawiane 
bardzo szczegółowo na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie 
zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła sprawozdanie. 
 
 
Ad 10 
a) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : zmiany Uchwały                           
Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 czerwca 20004 roku w sprawie przyjęcia 
Programu ochrony środowiska wraz z Planem gospodarki odpadami Miasta i Gminy Kobylin, był 
omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXVIII/168/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2009 roku 

w sprawie : zmiany Uchwały Nr XIX/128/2004 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 czerwca 
2004 roku w sprawie przyjęcia Programu ochrony środowiska wraz z Planem gospodarki 

odpadami Miasta i Gminy Kobylin,  
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że projekt uchwały w sprawie : ustalenia regulaminu określającego 
wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków wchodzących w skład 
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobylin, był 
omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXVIII/169/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
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z dnia 30 marca 2009 roku 
w sprawie : ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków wchodzących w skład wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych            

w szkołach prowadzonych przez Gminę Kobylin,  
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2009, stanowiące załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.  
Zauważyła, że trzy zaproponowane autopoprawki dotyczą przesunięć między  paragrafami. Wyjaśniła, 
że przesunięcie środków w dz. 750 dotyczących wykonania planu gminy Kobylin, umożliwi wypłatę 
tych środków w ramach umowy zlecenia. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił.    
P. CHLEBOWSKI poddał pod głosowanie poszczególne autopoprawki. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 754, rozdział 75414 – 15 za, 
dział 600 rozdział 60016 i dz. 010, rozdział 01041 – 15 za, 
dział 750, rozdział 75075 – 15 za, 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXVIII/170/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2009 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009,  
 
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zmiany  Uchwały  Nr XXII/127/2000  
Rady  Miasta  i  Gminy w Kobylinie  z dnia  30 października 2000 roku  w  sprawie  ustalenia  
wysokości  diet  oraz  należności z tytułu  zwrotu  kosztów  podróży dla radnych, był omawiany na 
posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXVIII/171/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 marca 2009 roku 
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w sprawie : zmiany  Uchwały  Nr XXII/127/2000  Rady  Miasta  i  Gminy w Kobylinie  z dnia      
30 października 2000 roku  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  oraz  należności z tytułu  

zwrotu  kosztów  podróży dla radnych, 
 
została podjęta przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokółu. 
 
 
Ad 11 
S. KLARCZYK poinformował, że w ubiegłym tygodniu dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – 
Krzysztof Jelinowski, objeżdżał  teren Gminy. Materiały potrzebne do naprawy przepustu, zostały już 
zakupione i to zadanie ma zostać zrealizowane. Mówiono także o ścinaniu pobocza. 
I.NOWAK zauważył, że od 6 kwietnia br. w Zalesiu Wielkim będą ścinane pobocza. 
S. KLARCZYK zwrócił uwagę na pozytywny aspekt tego, że dotychczas nie remontowano dziur, bo 
na razie PZD remontował masą na zimno a ta metoda nie jest efektywna. W Powiatowym Zarządzie 
Dróg są pracownicy, którzy remontują drogi, natomiast w innych powiatach odbywają się przetargi      
a PZD pilnuje wykonania tych prac. Jednak w Krotoszynie trudno przekonać do zmiany Zarząd 
Powiatu i radnych. Został ogłoszony przetarg na dostarczenie masy na ciepło i remont dróg rozpocznie 
się jeszcze przed świętami, ale nie wie z której strony Powiatu. 
S. FRĄCKOWIAK stwierdził, że przedstawił radnym informacje dotyczące stanu bezpieczeństwa 
pożarowego na terenie gminy w 2008 roku. Chciałby skorzystać z tego, że na sesji są obecni  
dyrektorzy szkół i podziękować im za współpracę i pomoc w realizowaniu wspólnych zadań. Poprosił 
też o życzliwość w 2009 roku. 
BURMISTRZ odpowiedział r.Styburskiemu, że wpłynął wniosek Związku Emerytów i Rencistów        
z Kuklinowa. Należy uzgodnić zakres funkcjonowania zespołu w ramach tego Związku. W kwietniu 
podczas posiedzeń komisji przedstawi swoją propozycję przeznaczenia środków dla prowadzącego 
zajęcia kulturalne. 
Poinformował, że podpisał umowę na remont dróg gminnych z tą samą firmą, która remontowała drogi 
w 2008 roku. Firma ta zwiększyła ilość posiadanego sprzętu i zatrudnionych pracowników, jest           
w stanie wyremontować drogi w ciągu 3 dni. Zakres prac jest znany. Jeśli będzie pogoda, to w ciągu 
najbliższych dni rozpocznie się remont dróg gminnych. 
B. GOŚCINIAK podkreśliła, że Stowarzyszenie “Kuklinów” po raz drugi organizuje letni wypoczynek 
dla dzieci i młodzieży nie tylko z terenu Gminy, ale także Powiatu. Jest jeszcze kilka miejsc wolnych. 
Wnioskowała o dotację na ten cel i liczy na to, że ją otrzyma z Urzędu Marszałkowskiego. 
Poza tym Szkoła Podstawowa w Kuklinowie zaangażowała się w projekt „Comenius” dotyczący 
wymiany międzynarodowej dzieci i młodzieży. Wniosek został przyjęty i wstępnie zaakceptowany, 
ostateczną odpowiedź otrzyma 20 kwietnia br.. Umowę w tej sprawie będzie podpisywać Gmina.  Bez 
żadnych  środków z budżetu Gminy szkoła otrzyma 24 tys. euro.     
 
 
Ad 12 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 18.45. 
 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 

 


